

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Augustino Angelello, Fabrianum. Epist. XVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

Form. Laudes non agnoscere. Ibi: Laudibus iis.

(A)

Lætari te, quòd Romam venerim, valeamque post iuineris laborem satis commodè, cum etiam atque etiam gaudeam, minimè tamen miror. Facit hoc amor in me tuus, illo primùm tempore, quo inita inter nos amicitia est, mihi non obscure perspectus; quotidie postea iis illustrior officiis, quæ si patiar ex animo meo deleri, peccasse mihi valdè videar. At gratiam non refero. Non arbitror te id spectare: quæ tua humanitas est. Nec ego quidem ex eo molestiam capio, qui mihi sim conscius voluntatis in te meæ, & si qua tui dabitur ornandi facultas, eam prætermittere non cogitem. Herculem quidem, fratrem tuum, tibi & probitate & virtute simillimum, dum hîc ero, omni officiorum genere complectar. (A) Laudibus iis, quas in me confers, non quòd is sim, qui gloriâ capiar, sed quòd ex quoque ab amore proficiuntur, magnopere delector. Vale. Romæ. V. Kal. Quinct. M. D. LXXII.

AUGUSTINO ANGELELLO, FABRIANUM.

EPIST. XVI.

Significat Angelello, literis ipsius nihil esse sibi gratius.

2. *Miratur, ipsum non rescribere, & causam ejus in occupationes confert.*

Form. Literæ tuæ fuerunt mihi grata. Ibi: Persuade tibi. (A)

(A) **P**ersuade tibi, nihil mihi gratius, aut jucundius

dius
nate
per
tam
scrip
gau
misi
rat
lim
pute
requ
Qui
tam
que
tui
non
tem
est.

B

est
rela

mih

Es

rum

Ego